
Зијад Јагодић 

Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ и Влади Републике 

Српске – „Колико времена грађани БиХ морају чекати како би се у свакодневном 

платном промету почео користити евро као платежно средство, с обзиром да је и 

Централна банка БиХ сагласна с тим?“ 

 

Питање постављено Агенцији за надзор осигурања Федерације БиХ – „Који су кључни 

разлози и зашто на простору у Федерацији БиХ не функционише систем бонус-малус у 

осигурању као што је то и у РС, што сматрам кључним проблемом за неред у овој 

области?“ 
 


